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Nieuwe PR-commissie v.v. Barneveld 
 
Sinds november 2018 heeft Voetbalvereniging Barneveld een 
gedeeltelijk nieuwe PR-commissie. Hoog tijd dus om de 
commissieleden aan u voor te stellen. 
 
De PR-commissie is het aanspreekpunt van v.v. Barneveld, zowel 
intern als extern. Bij de PR-commissie kan iedereen terecht met 
vragen en/of opmerkingen over alles wat met communicatie en 
sponsoring te maken heeft. De PR- commissie is bereikbaar via 
pr@vvbarneveld.nl. Nieuw is dat we ook gebruik maken van 
LinkedIn als communicatiekanaal naar onze sponsors. Volg ons en 
ons nieuws via: https://www.linkedin.com/company/v-v-
barneveld/ 
 
Wij zijn een enthousiast team, dat graag weer nieuw leven in de 
PR wil blazen.  
 
Even voorstellen | Chantal Schut 
Dag allemaal, Ik ben Chantal, 38 jaar uit 
Barneveld. Vroeger heb ik een aantal jaar 
in het dameselftal van v.v. Barneveld 
gevoetbald. Nu train ik de JO10-2, waar 
mijn zoon Julian ook in voetbalt en waar 
mijn man, Frank, leider van is. Ik heb in 
het jeugdbestuur gezeten  en hoop nu en 
voor de toekomst dat we weer een frisse 
start kunnen maken en kunnen 
doorpakken, zodat v.v. Barneveld weer 
goed op de kaart komt te staan. 
 
Even voorstellen | Evert Haverkamp 

Ik ben Evert Haverkamp, woonachtig 
in Barneveld samen met mijn partner 
Laura. Mijn beide ouders komen uit 
een echt v.v. Barneveld nest waardoor 
ik als klein kind al vaak op de club te 
vinden was. Op mijn 18de verhuisden 
we met ons gezin naar Barneveld en 
schreef ik mij samen met mijn vader 
en broertje over naar VV Barneveld. 
Naast actief spelend lid hoop ik ook bij 

de PR mijn steentje bij te dragen, we hebben een enthousiast 
team en gaan er voor om v.v. Barneveld nog beter op de kaart te zetten. 



 
 
Even voorstellen | Huib Gerritse 
Mijn naam is Huib Gerritse, sinds 1 januari dit jaar woonachtig in 
Barneveld. Oorspronkelijk kom ik uit Putten. Ik heb de overstap 
gemaakt naar Barneveld omdat ik erg veel met Barneveld heb. Ooit 
ben ik begonnen in de jeugd bij Terschuurse Boys en sinds een jaar of 
4 ben ik spelend lid bij het 4e team zaterdag van VVB. Ik kwam vaak 
langs bij VVB toen ik nog geen lid was omdat het zo’n gezellige sfeer 
heeft, iedereen voelt zich welkom. Bij de PR verzorg ik momenteel de 
schermen in de kantine, ik hoop op technisch vlak ook zeker mijn 
steentje bij te dragen bij v.v. Barneveld. 
 
Even voorstellen | Marc Bossenbroek 

Ik ben 41 jaar en getrouwd met Annet. Ik heb drie kinderen, Anna (4 
jaar), Chris (8 jaar) en Jorn (10 jaar). De laatste twee spelen bij v.v. 
Barneveld. In het dagelijks leven ben ik (mede)verantwoordelijk voor 
de marketing en communicatie en verantwoordelijk voor de ICT bij 
kachels- en haardengroothandel HAVÉ Verwarming in Lunteren. 
 
 
 
 

 
Even voorstellen | Maik Koot 
Ik ben Maik Koot, getrouwd met Jolanda en vader van de 2 jongste 
leden van v.v. Barneveld. Vanaf mijn 12e ben ik bij onze mooie club 
komen voetballen. Dit heb ik hierna nog ruim 12 jaar gedaan en heb 
in diverse teams gespeeld, waaronder het eerste elftal. Nu speel ik 
helaas niet meer vanwege mijn werk, maar gelukkig mag mijn oudste 
zoon Sem dit stokje van mij overnemen. Hij begint aankomend 
seizoen bij de kuikentjes en hopelijk komt daar over 4 jaar mijn 
andere zoon Xavi bij. Omdat ik toch nog wat wil betekenen voor de 
club ben ik bij de PR gekomen. Hier hoop ik samen met de 
enthousiaste groep PR-leden een positieve bijdrage te hebben 
binnen onze mooie club. 
 
Even voorstellen | Mariska van Blankers 

Ik ben Mariska van Blankers, getrouwd met Alex en moeder van 
Jasmijn, Florian en Quinten. Voetbal is mij met de paplepel 
ingegoten. Mijn opa was groot Ajax-fan en al als klein meisje werd ik 
door hem meegenomen naar de trainingen van Ajax en later naar de 
wedstijden. Nog steeds bezoek ik regelmatig een wedstijd. Mijn 
dochter Jasmijn voetbalt nu zo’n 4 jaar bij VVB en mijn zoon Florian is 
een jaar geleden begonnen. Mijn jongste zoon Quinten traint sinds 
kort mee bij de pupillen. Als voorzitter wil ik me graag inzetten om 
met een enthousiast team weer nieuw leven in de PR-commissie te 
blazen. Met veel plezier willen we bijdragen een het positieve imago 

en de naamsbekendheid van VVB. Ook willen wij de sponsorcommissiezaken weer op orde 
brengen, het contact met bestaande sponsoren goed onderhouden en nieuwe enthousiaste 
sponsoren werven. 


